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PROTOKÓŁ  Nr XLVI/2022 

z sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią z dnia 24 lutego 2022 r. 

przeprowadzonej w zdalnym trybie obradowania 

w Nakle nad Notecią w godz. 10.00 do 11.56 

 

 

 

Obradom  przewodniczył :  Paweł Wiśniewski 

     Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią 

 

Protokołowała:    Marta Waszkiewicz 

  

 

 Otwarcia obrad XLVI Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 
w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski, który przywitał radnych, władze miasta, dyrektorów wydziałów 
i jednostek organizacyjnych, radiosłuchaczy,  wszystkie osoby, które obserwowały obrady sesji za 
pośrednictwem mediów. Poinformował, iż obrady są rejestrowane za pomocą urządzeń audiowizualnych 
w postaci nagrania obrazu i dźwięku.  
W chwili otwarcia sesji obecnych było 19 radnych, czyli wymagane quorum do podejmowania prawomocnych 

uchwał i wniosków. Radni nieobecni usprawiedliwieni: Ewa Hoppe-Kowalska oraz Zdzisław Sell. Lista obecności 

stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

W nawiązaniu do otrzymanego przez radnych porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle 

nad Notecią Paweł Wiśniewski poinformował, iż przed sesją Burmistrz zgłosił wniosek do porządku obrad. 

Wniosek dotyczył wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nakło nad Notecią. Następnie Przewodniczący Rady 

Miejskiej Paweł Wiśniewski, zapytał się czy są jeszcze uwagi do przesłanego porządku obrad.  

Wobec braku innych wniosków w sprawie zmian do porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej 
Paweł Wiśniewski poddał pod głosowanie wniosek w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu 
uchwały oznaczonego jako pkt. 4 a tj. projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nakło nad Notecią. 
„Za” wprowadzeniem projektu uchwały głosowało 19 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie 

było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

W dalszej kolejności głosowano nad zatwierdzeniem porządku obrad XLVI Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad 

Notecią z uwzględnieniem przegłosowanej zmiany. 

„Za” przyjęciem porządku  obrad głosowało 19 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
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Porządek obrad XLVI Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią wyglądał następująco: 

1. Otwarcie obrad 

a) stwierdzenie kworum 

b) zatwierdzenie porządku obrad 

2. Przyjęcie protokołu z XLV Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią  

3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania uchwał Rady 

Miejskiej w Nakle nad Notecią  

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nakło nad 

Notecią                               

b) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nakło nad Notecią na rok 2022 

c) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego pomiędzy ulicami 

Poznańską i Notecką w Nakle nad Notecią 

d) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy 

w trybie bezprzetargowym 

e) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy 

w trybie bezprzetargowym 

f) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy 

w trybie bezprzetargowym 

g) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy 

w trybie bezprzetargowym 

h) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy 

w trybie bezprzetargowym 

i) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy 

w trybie bezprzetargowym 

j) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy 

w trybie bezprzetargowym 

k) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Miasta i Gminy Nakło nad Notecią 

l)  przekazania składników majątkowych w drodze aportu do Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej "KZN-

Bydgoski" Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Inowrocławiu 

m) wyrażenia zgody na zawarcie przez Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Ślesinie umowy 

najmu w trybie bezprzetargowym 

n) wyrażenia zgody na zawarcie przez Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Ślesinie umowy 

najmu w trybie bezprzetargowym 

o) wyrażenia zgody na zawarcie przez Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Ślesinie umowy 

najmu w trybie bezprzetargowym 

5. Analiza skarg, wniosków i petycji 

6. Sprawy bieżące Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią, w tym informacje o złożonych w okresie 

międzysesyjnym interpelacjach i zapytaniach  

7. Wolne głosy, wnioski, pytania i informacje 

8. Zakończenie obrad  
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Ad. 2  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski poinformował, iż protokół z XLV sesji 

(27 stycznia 2022 roku)  został sporządzony, przesłany radnym w wersji elektronicznej oraz  wyłożony w Biurze 

Rady Miejskiej. Do protokołu nie wniesiono żadnych uwag.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XLV Sesji 

Rady Miejskiej.    

„Za” przyjęciem protokołu głosowało 19 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

 
Ad. 3  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski poinformował, iż sprawozdanie 
Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Nakle nad 
Notecią zostało sporządzone i przesłane radnym w wersji elektronicznej. Sprawozdanie przedstawił Burmistrz 
Miasta i Gminy Sławomir Napierała. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
 
Do sprawozdania radni zadali następujące pytania: 
 
Radny Kazimierz Wnuk – nawiązał do spotkania członków Stowarzyszenia Metropolia Bydgoszcz, podczas 
którego rozmawiano na temat podziału środków w ramach ZIT. Radny zapytał się czy w naszych zadaniach 
inwestycyjnych pod te środki jest wymagany udział własny jeżeli tak to w jakim procencie. 
Burmistrz Miasta i Gminy Sławomir Napierała odpowiedział, iż dofinansowaniu podlegają tylko wnioski 
zatwierdzone. Po podpisaniu umowy można otrzymać dofinansowanie na poziomie 85 % wydatków 
kwalifikowanych. Jako gmina resztę pokrywamy we własnym zakresie. 
 
Radny Jan Marciniak – odniósł się do przetargu dotyczącego zakupu wyposażenia meblowego do biur oraz 
dużych rozbieżności cenowych w ofertach przetargowych. Zwrócił uwagę, iż meble ze względu na dużą 
eksploatację muszą być dobrej jakości. 
Burmistrz Sławomir Napierała poinformował, iż komisja przetargowa weryfikuje wszystkie złożone oferty pod 
kątem warunków zamówienia oraz pod kątem spełnienia określonych norm. Następnie dodał, iż przetarg ten 
został unieważniony i będzie ogłoszony kolejny. Obracamy się w określonych warunkach finansowych. Musimy 
pogodzić ilość środków jakimi dysponujemy i zakupić jak najlepszej jakości wyposażenie. 
 
Radny Jan Światłowski – zapytał się czy jest możliwość podania ilości osób, które zmarły na skutek 
zachorowania na Covid. Następnie dodał, iż takie dane mogłoby wpłynąć na wzrost poziomu wyszczepienia. 
Burmistrz Miasta i Gminy Sławomir Napierała odpowiedział, iż takimi danymi gmina nie dysponuje. Dane, które 
są podawane do publicznej wiadomości otrzymujemy z Powiatowego Inspektoratu Sanitarnego. 
 
Ad. 4 a 
Skarbnik Miasta i Gminy Tomasz Angielczyk przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nakło nad Notecią. Do przedstawionego projektu 
uchwały nie wniesiono uwag. 
„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 
wykaz głosowania stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XLVI/988/2022 i stanowi załącznik nr 7 do 
niniejszego protokołu. 
 
Ad. 4 b  
Skarbnik Miasta i Gminy Tomasz Angielczyk przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 
uchwalenia budżetu Gminy Nakło nad Notecią na rok 2022 wraz z autopoprawkami.  
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Burmistrz Miasta i Gminy Sławomir Napierała dopowiedział, iż na inwestycje drogowe w Paterku nie został 
jeszcze ogłoszony przetarg. Aby go ogłosić musimy zapewnić wkład własny w stosunku do środków, które 
otrzymujemy od wojewody w ramach rządowego programu dlatego musimy dokonać przesunięć. 
„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie 
było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XLVI/989/2022 i stanowi załącznik nr 9 do 
niniejszego protokołu. 
 
Ad. 4 c  
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu położonego pomiędzy ulicami Poznańską i Notecką w Nakle nad 
Notecią. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie 
było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XLVI/990/2022 i stanowi załącznik nr 11 do 
niniejszego protokołu. 
 
Ad. 4 d 
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym. 
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie 
było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XLVI/991/2022 i stanowi załącznik nr 13 do 
niniejszego protokołu. 

Ad. 4 e  
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym. 
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie 
było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XLVI/992/2022 i stanowi załącznik nr 15 do 
niniejszego protokołu. 

Ad. 4 f 
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym. 
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie 
było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr  16 do niniejszego protokołu.  
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XLVI/993/2022 i stanowi załącznik nr 17 do 
niniejszego protokołu. 
 
Ad. 4 g  
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym. 
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie 
było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.  
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XLVI/994/2022 i stanowi załącznik nr 19 do 
niniejszego protokołu. 



5 

 

Ad. 4 h 
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym. 
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie 
było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.  
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XLVI/995/2022 i stanowi załącznik nr 21 do 
niniejszego protokołu. 
 
Ad. 4 i 
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym. 
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
„Za” podjęciem uchwały głosowało 18 radnych. Jeden głos „przeciw”. Głosów „wstrzymujących się” nie było. 
Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XLVI/996/2022 i stanowi załącznik nr 23 do 
niniejszego protokołu. 
 
Ad. 4 j 
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym. 
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie 
było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XLVI/997/2022 i stanowi załącznik nr 25 do 
niniejszego protokołu. 
 
Ad. 4 k 
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu 
opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Nakło 
nad Notecią. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie 
było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu. 
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XLVI/998/2022 i stanowi załącznik nr 27 do 
niniejszego protokołu. 
 
Ad. 4 l 
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie przekazania 
składników majątkowych w drodze aportu do Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej "KZN-Bydgoski" Spółki 
z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Inowrocławiu. Do przedstawionego projektu uchwały 
nie wniesiono uwag. 
„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie 
było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu. 
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XLVI/999/2022 i stanowi załącznik nr 29 do 
niniejszego protokołu. 
 
Ad. 4 m 
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie przez Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Ślesinie umowy najmu w trybie 
bezprzetargowym. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
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„Za” podjęciem uchwały głosowało 18 radnych. Głosów „przeciw” nie było. Jedna osoba „wstrzymała się” od 
głosu. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu. 
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XLVI/1000/2022 i stanowi załącznik nr 31 do 
niniejszego protokołu. 
 
Ad. 4 n 
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie przez Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Ślesinie umowy najmu w trybie 
bezprzetargowym.  
Radny Jan Marciniak – zapytał się czy do momentu podpisania kolejnych umów zostanie przeanalizowana 
wysokość opłaty za najem garaży oraz czy zostanie dokonana korekta w przypadku garaży murowanych. 
Burmistrz Miasta i Gminy Sławomir Napierała odpowiedział, iż trwają prace nad zróżnicowaniem stawek oraz 
ich dostosowaniem do warunków rynkowych. 
„Za” podjęciem uchwały głosowało 18 radnych. Głosów „przeciw” nie było. Jedna osoba „wstrzymała się” od 
głosu. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu. 
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XLVI/1001/2022 i stanowi załącznik nr 33 do 
niniejszego protokołu. 
 
Ad. 4 o 
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie przez Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Ślesinie umowy najmu w trybie 
bezprzetargowym. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
„Za” podjęciem uchwały głosowało 18 radnych. Głosów „przeciw” nie było. Jedna osoba „wstrzymała się” od 
głosu. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu. 
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XLVI/1002/2022 i stanowi załącznik nr 35 do 
niniejszego protokołu. 
 
 
Ad. 5 
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski poinformował, iż dokument pn. „Analiza skarg, wniosków 

i petycji” został przygotowany i szczegółowo omówiony na wszystkich komisjach przez Kierownika Biura 

Obsługi Mieszkańców Renatę Wrzeszcz. Następnie podziękował za przygotowanie analizy. 

Analiza stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu. 
 
 
Ad. 6 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski poinformował, iż do Biura Rady nie 
wpłynęła żadna interpelacja oraz zapytanie. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski omówił sprawy bieżące rady.  
Poinformował, iż Radni Rady Miejskiej uczestniczyli m.in.: 

1) 30 stycznia – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Zdrowia, Polityki Społecznej i Porządku 

Publicznego Jan Grabarski dokonał zakończenia sezonu 2021/2022 Nakielskiej Halowej Ligii Piłki 

Nożnej oraz wręczał nagrody. 

2) 2 lutego – w spotkaniu z Przewodniczącym Komitetu Stałego Rady Ministrów Łukaszem Schreiberem 

oraz Ministrem Infrastruktury Andrzejem Adamczykiem – Przewodniczący RM oraz radny Jan 

Światłowski 

3) 7 lutego – z okazji 103 rocznicy bitwy pod Paterkiem w imieniu Rady Miejskiej  u stóp Pomnika 

Powstańców Wielkopolskich w złożeniu kwiatów radna Anna Karolczak oraz radny Zdzisław Sell. 
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4) 17 lutego - w pracach nad weryfikacją wniosków w sprawie przyznania nagród i wyróżnień dla osób 

fizycznych za osiągnięcia sportowe - radny Jan Grabarski oraz radny Kazimierz Wnuk  

5) W bieżących odbiorach robót budowlanych i modernizacyjnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski poinformował, także o obowiązku 
złożenia oświadczeń oraz o pismach, które wpłynęły do Biura Rady. 

Ad. 7 

Radny Kazimierz Wnuk – wnioskował o wymianę dwóch uszkodzonych luster drogowych na ulicy Dworcowej 

w Nakle nad Notecią. Pierwsze lustro znajduje się pomiędzy budynkiem dworca PKP  a budynkiem po byłej 

restauracji, natomiast drugie lustro umiejscowione jest przy skrzyżowaniu z ulicą Bydgoską. 

 
Radna Katarzyna Borzych-Kubacka – wnioskowała w następujących sprawach: 
- naprawy nawierzchni drogi poprzez położenie tzw. „dywanika asfaltowego” na ulicy Podgórnej w Nakle nad 
Notecią 

   -  poprawy stanu nawierzchni na ulicy Noteckiej. 
 

Radny Sławomir Krainski – poprosił o podanie informacji o obchodach w związku z przypadającym w dniu 
1 marca Narodowym Dniem Pamięci „Żołnierzy Wyklętych”. 
Burmistrz Sławomir Napierała poinformował, iż 1 marca o godz. 12-tej na nakielskim rynku zostaną złożone 
wiązanki kwiatów aby uczcić ten dzień oraz oflagowane będą główne ulice. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski dodał, iż w uroczystościach będzie brała udział również 
delegacja Radnych reprezentująca Radę Miejską. 
 
Radny Jan Marciniak –  zwrócił uwagę na słabe oznakowanie progów zwalniających na ulicy Wzgórze 

Wodociągowe w Nakle nad Notecią. Następnie wnioskował o założenie słupków odblaskowych na stałe przy 

wspomnianych progach zwalniających. 

Radna Halina Mnichowska – prosiła o interwencję w sprawie uporządkowania drogi łączącej Ślesin 

z Gabrielinem, na której zostały wyrzucone pozostałości drzew po przeprowadzonej wycince w ciągu drogi 

krajowej nr 10. 

Burmistrz Miasta i Gminy Sławomir Napierała poinformował, iż sprawa zostanie przekazana do zarządcy drogi 

czyli Zarządu Dróg Krajowych. 

 

Radny Ryszard Kubiak – poinformował, iż rozpoczęto prace związane z powstaniem hospicjum w Olszewce. 

Złożył podziękowania wszystkim osobom, które przekazywały 1 % z podatku na ten cel. Podziękował również 

Burmistrzowi Sławomirowi Napierale za interwencje w kurii biskupiej oraz u dyrektora ks. Przybyły, a także 

Annie Maćkowskiej, która pełniła rolę koordynatora w ramach Caritas-u.   

 

Radny Daniel Kończak – podziękował, za zwrócenie uwagi na ul. Hłaski w Nakle nad Notecią i ujęcie jej w planie 

dróg przeznaczonych do remontu. Następnie wnioskował o poprawę bezpieczeństwa na przejściu dla pieszych 

znajdującego się na ulicy Mroteckiej w Nakle nad Notecią na wysokości Zespołu Szkolno-Przedszkolnego nr 3 

poprzez wprowadzenie dodatkowego oznakowania. 

Burmistrz Sławomir Napierała poinformował, iż problem dróg, który zgłasza radny wraz z radnym Antonim 

Żygowski zostanie przekazany do komórki merytorycznej ZID, która będzie współpracowała wraz z Policją nad 

poprawą bezpieczeństwa. Następnie Burmistrz dodał, że ulica Hłaski została już ujęta w zeszłorocznym 

budżecie jako zadanie polegające na wykonaniu prac projektowych. Gmina będzie wnioskowała o kolejne 

dofinansowanie  na remont ul. Hłaski oraz na inne ulice w  ramach szerszego pakietu do realizacji. Na koniec 
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wypowiedzi podkreślił, iż podjęte działania wynikają z kroków jakie od kilku lat podejmował radny Antoni 

Żygowski a teraz również radny Daniel Kończak. 

 

Radny Antoni Żygowski –  poprosił o podanie informacji na jakim etapie jest budowa mieszkań w ramach 

programu Mieszkanie Plus oraz na jakim etapie jest tworzenie regulaminu, na podstawie, którego wymienione 

mieszkania będą udostępnianie mieszkańcom naszej gminy. Następnie zapytał się, czy w tym roku jest 

planowane doświetlanie przejść dla pieszych. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Sławomir Napierała. Poinformował, iż w przypadku programu doświetlania 

przejść dla pieszych jeżeli zostanie ogłoszony konkurs to gmina przystąpi, ale musimy mieć wówczas 

zabezpieczony wkład własny. Następnie udzielił informacji nt. budowy mieszkań. Dodał, iż prace postępują 

zgodnie z założonym harmonogramem. Prace nad projektem regulaminu trwają. Opracowaniem zajmuje się 

główny udziałowca. Jest on dostosowany dla naszej gminy. Ostateczną wersję otrzymamy aby móc nanieś 

ewentualne poprawki. 

 

Radny Antoni Żygowski ad vocem – złoży podziękowania m. in. za realizację zadania związanego z ulicą Hłaski. 

 

 

Radny Jan Grabarski – poinformował o uszkodzeniach w drodze gminnej, wzdłuż garaży na osiedlu Łokietka, 

które z miesiąca na miesiąc się pogłębiają. Dodał, iż droga ta jest często użytkowana, przez rodziców 

dowożących dzieci do szkoły. 

Odpowiedzi udzielił Z-ca Burmistrza  Piotr Kalamon. Poinformował, iż dokonano oceny stanu nawierzchni 

drogi. W miesiącach wiosennych jest zaplanowany remont cząstkowy. 

 

Radny Jan Światłowski -  zwrócił uwagę, aby pamiętać o doświetlaniu przejść dla pieszych podczas 

powstawania nowych dróg, czy też przy prowadzonych pracach remontowych dróg już istniejących.  

 

Radna Jolanta Tadych – zapytała się jaki jest okres gwarancyjny przy położeniu nakładki oraz kiedy były 

przeprowadzone prace na wspomnianej drodze. 

Z-ca Burmistrza Piotr Kalamon odpowiedział, że nakładka była wykonana kilka lat temu i okres gwarancyjny 

minął. Dodał, iż okresy gwarancyjne przy inwestycjach przetargowych są określane przez oferentów. 

W przypadku drogi  na osiedlu Łokietka okres gwarancyjny wynosił 36 miesięcy. 

Burmistrz Sławomir Napierała dopowiedział, iż droga nie była modernizowana tylko była wykonana nakładka. 

W ostatnich latach na osiedlu Łokietka były prowadzone prace budowalne a tym samym odbywał się 

zwiększony ruch samochodów ciężkich. Jest to główna przyczyna degradacji drogi. Zgodnie z przepisami jako 

gmina musieliśmy udostępnić drogę jako drogę dojazdową do placu budowy.  

 

Radny Jan Marciniak – zaproponował, iż inwestor który korzystał z tej drogi, partycypował w kosztach jej 

naprawy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski poinformował, iż Rada Powiatu większością głosów przyjęła 
stanowisko, aby podjąć rozmowy z Ministerstwem Infrastruktury, w celu dalszego rozwoju Zespołu Szkół 
Żeglugi Śródlądowej i ewentualnego przecięcia szkoły. Dodał, iż został wysłuchany głos społeczności szkolnej 
oraz radnych Rady Miejskiej w szczególności radnego Jana Światłowskiego oraz radnego Sławomira 
Krainskiego. 
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Ad. 8 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł 
Wiśniewski o godzinie 11.56 zakończył obrady XLVI Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią.  
 
 
 
 
     Protokolant:        Przewodniczący obrad: 
 

        
  Paweł Wiśniewski 

Marta Waszkiewicz                                                                   Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią 
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